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Kultur- og Fritidsforvaltningen 

Teknik- og Miljøforvaltningen 

 

 

 

 

Jeg beder om, at dette høringssvar ses som et supplement til lokaludvalgets 

høringssvar, der blev lagt på Bliv Hørt-portalen den 2. juli 2021 

(høringssvar nr. 18), og at det indgår i den videre proces for forslaget til 

restaurations- og nattelivsplanen. 

 

Indre By Lokaludvalg var den 30. juni 2021 vært for et borgermøde om 

forslaget til restaurations- og nattelivsplanen. Ca. 50 borgere deltog.  

 

I panelet sad: 

• Karina Bergmann, Det Konservative Folkeparti 

• Cecilie Winther Kristensen, Dansk Folkeparti  

• Karina Vestergård Madsen, Enhedslisten 

• Franciska Rosenkilde, Alternativet 

• Trine Madsen, Socialdemokratiet 

• Tommy Laursen, politiinspektør i Københavns Politi. 

 

I bilag 1 til dette supplerende høringssvar er en gengivelse af, hvad 

borgerne sagde på lokaludvalgets borgermøde den 30. juni 2021 om 

forslaget til restaurations- og nattelivsplanen.  

 

Bemærk, at de deltagende politikeres indlæg i debatten på borgermødet 

ikke er gengivet.  

 

Bemærk også, at flere af de politikere, der deltog i borgermødet, gav 

udtryk for, at de deltog for at få input til den politiske behandling af 

forslaget til restaurations- og nattelivsplan. 

 

Jeg noterede undervejs i mødet,  

• at Cecilie Winther Kristensen, Dansk Folkeparti, bl.a. gav udtryk for,  

o at det vil være i orden at foretage en cost benefit-undersøgelse af, 

hvad nattelivet betyder for Københavns økonomi 

o at man i en prøveperiode kan indføre en anden lukketid for 

nattelivets barer mv. 
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• at Franciska Rosenkilde, Alternativet, bl.a. gav udtryk for, 

o at det vil være i orden at foretage en cost benefit-undersøgelse af, 

hvad nattelivet betyder for Københavns økonomi og herunder at se 

på sundhedsaspektet 

o at man skal passe på med, at nattelivet rykker til nye områder af 

byen. 

 

• at Karina Bergmann, Det Konservative Folkeparti, bl.a.  gav udtryk 

for,  

o at der skal være færre kl. 05-bevillinger og en mere restriktiv 

bevillingspraksis.  

 

Jeg noterede desuden, at politiinspektør Tommy Laursen, Københavns 

Politi, gav udtryk for,  

• at dele af politiets input ikke er kommet med i forslaget til 

restaurations- og nattelivsplanen, som nu er i offentlig høring  

• at der er et højt antal voldssager i nattelivet mellem kl. 2 og kl. 5 

• at borgernes støjklager til politiet har 2. prioritet, når politiet samtidig 

får melding om voldssager 

• at politiet er opmærksom på, at biler, som cruiser rundt i 

nattelivsgaderne, kan kædes sammen med vold og narkotika i 

nattelivet 

• at der skal være et incitament for de erhvervsdrivende til at deltage i 

partnerskabet, som omtales i høringsmaterialet. 

 

I bilag 2 til dette supplerende høringssvar ses et oplæg, som en borger 

holdt på borgermødet den 30. juni 2021 og som han efterfølgende har 

sendt til lokaludvalget. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Bent Lohmann, 

formand 

 


